
 

 18\08\2020 -פרוטוקול פגישה
 

 נועה לוי, צור ליברמן, איתמר לוי. -משתתפים

 

, דיון על נושאים רלוונטים, המשך 2020פגישה ראשונית של ועד האתלטים החדש לשנת  -נושא הפגישה

 פרוייקטים ושיתופי פעולה של הועד הקודם וקביעת מטרות ומשימות לטווח הקצר והארוך.

 

 -ראשוניותפירוט מטרות 

 שמירת קשר קבוע בין חברי הועד הן טלפונית והן פיזית פעם בחודש לפחות. ●

יצירת לשונית ייעודית באתר האיגוד בשם "ועד האתלטים" אשר תשמש כפלטפורמה המרכזת  ●

את כל המידע הקשור לועד כמו: טפסים לפניה לועד, סיכומי פגישות, טפסים רלוונטים לאתלטים 

 ועוד.

 זכויותיו וחובותיו של האתלט. בירור ופרסום ●

 יצירת טופס פנייה לועד האתלטים. ●

 להגדיל מעורבות בדף הפייסבוק של הועד. ●

 

 

 

 

**פגישה זו נועדה להתחיל את הדרך החדשה של חברי הועד עם רצון רב לשנות ולייעל דברים 

י הפעולה באתלטיקה, שימשה דיון פורה על הבעיות והקשיים הקיימים כנגד הפרוייקטים ושיתופ

 העתידיים שאנו שואפים לקיים.

 

 

 נכתב ע"י נועה לוי יו"ר ועד האתלטים.


